



Date: 10/03/2026
Ref: IHC/SBS-LB/463/2026

التاريخ: 2026/03/10
المرجع: IHC/SBS-LB/463/2026

Kind Attn: Disclosure and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500
Abu Dhabi, UAE

السادة / قسم الإفصاح والامتثال المحترمين
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب 54500
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Subject: Closing of Nomination Period for Membership of the Board of Directors of International Holding Company PJSC (the "Company")

الموضوع: إغلاق باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة الشركة العالمية القابضة ش.م.ع ("الشركة")

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Following the announcement issued on **18 February 2026** regarding the opening of the nomination period for membership on the Board of Directors of International Holding Company PJSC, please be informed that the nomination period has officially closed at **4:00 PM on Thursday, 05 March 2026**.

بالإشارة إلى الإعلان الصادر بتاريخ **18 فبراير 2026** بشأن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة الشركة العالمية القابضة ش.م.ع، نود إفادتكم بأنه قد تم إغلاق باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة في تمام الساعة الرابعة عصراً من يوم الخميس الموافق **5 مارس 2026**.

Please find attached the list of candidates for the upcoming election of the Board of Directors. The election will take place on **Monday, 16 March 2026, at 3:30 PM**, during the Annual General Assembly meeting, where five members will be elected to serve on the Board of Directors for a term of three years.

نرفق لكم قائمة بأسماء المرشحين لانتخابات مجلس الإدارة القادم، حيث من المقرر عقد الانتخابات يوم **الاثنين الموافق 16 مارس 2026 في تمام الساعة 3:30 عصراً**، وذلك خلال اجتماع الجمعية العمومية السنوية، حيث سيتم انتخاب خمسة أعضاء لعضوية مجلس الإدارة لمدة ثلاث سنوات.

Furthermore, list of candidates has been published on the Company's website (www.ihcuae.com).

كما تم نشر قائمة المرشحين على الموقع الإلكتروني للشركة (www.ihcuae.com).

Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Syed Basar Shueb – Managing Director

سيد بصر شعيب – العضو المنتدب

Encl.:

- List of Candidates
- Candidates' Profiles

المرفقات:

- قائمة أسماء المرشحين
- نبذة تعريفية عن كل مرشح



قائمة المرشحين لعضوية مجلس إدارة الشركة العالمية
International Holding Company PJSC Board
of Directors
القابضة ش.م.ع.

S.	NOMINEE'S NAME	MEMBERSHIP RANKING	صفة العضوية	إسم المرشح	ت.
1.	H.H. Sheikh Tahnoon Bin Zayed Al Nahyan	Non-executive, Independent	غير تنفيذي مستقل	سمو الشيخ / طحنون بن زايد آل نهيان	.1
2.	Dr. Mohamed Somar Nassouh Ajalyaqin	Non-executive, Independent	غير تنفيذي مستقل	د. / محمد سومر نصوح أجليقين	.2
3.	Mr. Syed Basar Shueb Syed Shueb	Executive	تنفيذي	السيد / سيد بصر شعيب سيد شعيب	.3
4.	Ms. Sofia Abdullatif Lasky	Non-executive, Independent	غير تنفيذي مستقل	الآنسة / صوفيه عبد اللطيف العسكري	.4
5.	Mr. Mohammed Nasser Saif Howaiden Al Shamsi	Non-executive, Independent	غير تنفيذي مستقل	السيد / محمد ناصر سيف هويدن الشامسي	.5



His Highness Sheikh Tahnoon bin Zayed al Nahyan

سمو الشيخ طحنون بن زايد آل نهيان

His Highness Sheikh Tahnoon bin Zayed Al Nahyan has been a pivotal figure in the United Arab Emirates' strategic development, holding key leadership positions across various sectors. Since April 2020, he has served as the Chairman of IHC, which under his tenure has expanded into one of the world's largest investment firms

In March 2023, under the directive of UAE President His Highness Sheikh Mohamed bin Zayed Al Nahyan, Sheikh Tahnoon was appointed Deputy Ruler of Abu Dhabi and Chairman of the Abu Dhabi Investment Authority (ADIA), one of the world's largest sovereign wealth funds responsible for managing and diversifying Abu Dhabi's long-term financial assets.

He also serves as Chairman of MGX, an investment and technology company focused on artificial intelligence, cybersecurity, and future mobility. In parallel, he chairs G42, a leading AI and cloud computing group driving innovation across healthcare, energy, space technologies, sports analytics, and smart city solutions. Since January 2024, he has been Chairman of the Artificial Intelligence and Advanced Technology Council (AIATC), which regulates and develops AI and advanced technology policies, positioning Abu Dhabi as a global leader in the sector.

Beyond his leadership in AI and advanced technology, Sheikh Tahnoon serves as Chairman of First Abu Dhabi Bank (FAB), the UAE's largest bank and one of the region's leading financial institutions, playing a central role in strengthening the country's financial ecosystem and global connectivity.

Since 2016, he has served as the National Security Adviser of the UAE, appointed by the late President His Highness Sheikh Khalifa bin Zayed Al Nahyan. In December 2020, he was appointed as a member of the board of the Supreme Council for Financial and Economic Affairs, overseeing Abu Dhabi's financial, investment, and economic affairs, including the management of natural resources.

Sheikh Tahnoon's leadership across these diverse sectors underscores his commitment to advancing the UAE's strategic interests and fostering innovation and economic development.

يُعد سمو الشيخ طحنون بن زايد آل نهيان من الشخصيات البارزة والمؤثرة في مسيرة التنمية الاستراتيجية لدولة الإمارات العربية المتحدة، ويتبوأ مناصب قيادية رفيعة في عدة قطاعات حيوية. ويترأس سموه مجلس إدارة الشركة العالمية القابضة منذ أبريل 2020، حيث خاضت الشركة رحلة نمو وتوسع متميزة تحت قيادته، مرسّخة مكانتها الريادية في طليعة شركات الاستثمار العالمية الكبرى.

وبتوجيهات من صاحب السمو الشيخ محمد بن زايد آل نهيان رئيس دولة الإمارات العربية المتحدة، -"حفظه الله"- تم تعيين سمو الشيخ طحنون بن زايد آل نهيان في مارس 2023 نائباً لحاكم أبوظبي ورئيساً لجهاز أبوظبي للاستثمار، أحد أكبر صناديق الثروة السيادية على مستوى العالم، والمسؤول عن إدارة محفظة أصول مالية متنوعة لتحقيق عائدات طويلة الأمد لإمارة أبوظبي.

كما يترأس سموه شركة "إم جي إكس"، وهي شركة استثمارية تعمل على تسريع التحول التكنولوجي، وتركز على تقنيات الذكاء الاصطناعي، والأمن السيبراني، وابتكارات التنقل المستقبلية. وفي موازاة ذلك، يترأس سمو الشيخ طحنون مجموعة "جي 42" الرائدة في مجال الذكاء الاصطناعي والحوسبة السحابية، والتي تسهم في تحفيز الابتكار في قطاعات الرعاية الصحية، والطاقة، والرياضة، وتقنيات الفضاء، وحلول المدن الذكية. ومنذ يناير 2024، يترأس سموه مجلس الذكاء الاصطناعي والتكنولوجيا المتقدمة المسؤول عن تنظيم وتنفيذ وتطوير سياسات الذكاء الاصطناعي والتكنولوجيا المتقدمة في أبوظبي، ترسيخاً لمكانتها الرائدة عالمياً في هذا المجال.

وإلى جانب دوره القيادي في مجالات الذكاء الاصطناعي والتقنيات المتقدمة، يشغل سمو الشيخ طحنون بن زايد آل نهيان منصب رئيس مجلس إدارة بنك أبوظبي الأول، أكبر مؤسسة مالية في دولة الإمارات وإحدى أبرز المؤسسات الرائدة على مستوى المنطقة، حيث يضطلع بدور محوري في النهوض بالمنظومة المالية للدولة وتعزيز ارتباطها بالأسواق العالمية.

ويشغل سموه منصب مستشار الأمن الوطني لدولة الإمارات العربية المتحدة منذ عام 2016 بموجب مرسوم اتحادي أصدره الرئيس الراحل المغفور له صاحب السمو الشيخ خليفة بن زايد آل نهيان. وفي ديسمبر 2020، أعلن عن تعيين سمو الشيخ طحنون بن زايد آل نهيان عضواً في مجلس إدارة المجلس الأعلى للشؤون المالية والاقتصادية، الذي يتولى مهمة الإشراف على الشؤون المالية والاستثمارية والاقتصادية لإمارة أبوظبي، بما في ذلك إدارة الموارد الطبيعية.

يؤكد سمو الشيخ طحنون بن زايد آل نهيان من خلال قيادته الفذة وإسهاماته البارزة في هذه القطاعات الحيوية والمتنوعة التزامه الراسخ بتعزيز المستهدفات الاستراتيجية لدولة الإمارات ودفع جهود التطوير والابتكار وتسريع مسيرة التنمية الاقتصادية.



Dr. Mohammed Somar Ajalyaqin

الدكتور/ محمد سومر أجليقن

Dr. Mohamed Somar Ajalyaqin was appointed Vice Chairman of IHC in April 2020, bringing nearly two decades of exemplary business experience in strategic advisory roles across the UAE. He also serves as Chairman of Ghitha Holding PJSC and as a board member of 2PointZero PJSC.

يشغل الدكتور محمد سومر أجليقن منصب نائب رئيس مجلس إدارة الشركة العالمية القابضة منذ أبريل 2020، معتمداً على خبراته الواسعة التي تصل إلى عقدين في قطاع الأعمال، حيث تدرج عبر المناصب الاستشارية الاستراتيجية في دولة الإمارات العربية المتحدة. وهو أيضاً رئيس مجلس إدارة شركة "غذاء القابضة ش.م.خ"، وعضو في مجلس إدارة شركة "نوو بوينت زيرو".

Dr. Ajalyaqin's expertise in corporate strategy, mergers and acquisitions, and business growth initiatives has been integral to IHC's sustained success. His strategic insights at the Board level have played a crucial role in driving business acquisitions and identifying dynamic investment opportunities.

اضطلع الدكتور محمد سومر أجليقن بدور محوري في مسيرة النجاح المستمرة للشركة العالمية القابضة، مستفيداً من خبرته في استراتيجيات الشركات، وعمليات الدمج والاستحواذ ومبادرات نمو الأعمال، وكان لرؤيته الاستراتيجية دور فاعل في توجيه عمليات الاستحواذ التي نفذتها المجموعة وتحديد الفرص الاستثمارية الواعدة.

He holds a degree in DAA from Syria and continues to be a key figure in shaping IHC's expansion and investment roadmap.

يحمل الدكتور محمد مؤهلاً علمياً في طب الأسنان من سوريا، ويواصل تقديم إسهامات بارزة في رسم مسيرة الشركة العالمية القابضة للنمو والتوسع والاستثمار.



Ms. Sofia Abdellatif Lasky



الآنسة صوفيه عبداللطيف العسكي

Sofia Lasky was appointed to IHC's board in April 2020, bringing extensive expertise in asset management, mergers and acquisitions, private equity, portfolio management, alternative investments, valuation, capital markets, financing, and corporate structuring. With a 20-year tenure at Royal Group, she has played a pivotal role in scaling businesses across key industries.

She has led the acquisition of multiple companies across real estate, contracting, food processing, preventive healthcare, and capital investments, making a significant impact on the Royal Group's growth trajectory.

Sofia holds a bachelor's degree in management information technology from the United Kingdom and serves on the Board of Directors of Alpha Dhabi Holding (ADH), 2PointZero, Aldar Properties, and the National Corporation for Tourism and Hotels. She has also previously been a Board Member of Macquarie Capital Middle East LLC.

عُيِّنَت صوفيه العسكي عضواً في مجلس إدارة الشركة العالمية القابضة في أبريل 2020، وتمتلك خبرات واسعة في إدارة الأصول، وعمليات الدمج والاستحواذ، واستثمارات الملكية الخاصة، وإدارة المحافظ، والاستثمارات البديلة، وتقدير قيمة الشركات والاستثمارات، وأسواق رأس المال والتمويل وهيكله الشركات. وعلى امتداد مسيرتها المهنية الطويلة على مدار 20 عاماً في المجموعة الملكية، ساهمت صوفيه بدور محوري في رحلة توسيع وتنمية شركات عديدة في القطاعات الرئيسية.

وقادت صوفيه عمليات الاستحواذ على عدة شركات في القطاع العقاري، والمقاولات، وتصنيع الأغذية، والرعاية الصحية الوقائية، واستثمارات رأس المال، مقدمة مساهمات قيمة في مسيرة نمو المجموعة الملكية.

تحمل صوفيه شهادة بكالوريوس في تكنولوجيا معلومات الأعمال من المملكة المتحدة، وهي عضو مجلس إدارة في شركة ألفا ظبي القابضة، وشركة الدار العقارية، ومجموعة توبو بوينت زيرو، والمؤسسة الوطنية للسياحة والفنادق، كما شغلت سابقاً منصب عضو مجلس إدارة "ماكوارى كابيتال الشرق الأوسط ذ.م.م".



Mr. Syed Basar Shueb

السيد / سيد بصير شعيب

Syed Basar Shueb is a dynamic and visionary leader with over two decades of diverse cross-sector expertise spanning manufacturing, construction, financial services, and investments. As CEO, Managing Director, and Board Member of International Holding Company (IHC), Syed Basar has been instrumental in transforming IHC into the most valuable holding company in the Middle East and one of the world's largest and fastest-growing investment firms.

Since assuming leadership in 2019, Syed Basar has driven IHC's remarkable ascent through strategic foresight, operational excellence, and bold investment decisions. Under his stewardship, the company has achieved exponential growth, strengthened its global presence, and built a diversified portfolio that spans multiple high-impact sectors. His ability to inspire teams, integrate businesses, and navigate complex markets has cemented IHC's position as a powerhouse in the global investment landscape. His leadership has been recognized by Forbes Middle East, ranking him 4th among the Top 100 CEOs of 2025 and among the Sustainability Leaders 2025 for Investment & Holding companies.

Before leading IHC, Syed Basar was Group CEO of PAL Group of Companies, where he spearheaded transformative growth across diverse industries. He was instrumental in pioneering large-scale district cooling projects, advancing robotics innovation through PAL Robotics, and driving key desalination initiatives, positioning the group as a leader in sustainable infrastructure solutions.

In addition to his leadership at IHC, Syed Basar holds key positions across several leading enterprises. He sits on the boards of Alpha Dhabi Holding (ADH), 2PointZero, Invictus Investment PLC, Lunate Holding RSC LTD, and RIQ (Reinsurance Intelligence Quotient). He also contributes to the wider business community as a Board Member of the Abu Dhabi Chamber of Commerce and Industry, further strengthening his influence across the region's economic landscape.

A champion of strategic diversification, Syed Basar has driven IHC's expansion into key markets across the Middle East, Europe, and North America, positioning the company as a consistent top performer on the Abu Dhabi Bourse.

He holds a bachelor's degree in Computer Engineering from Near East University, Nicosia, Turkish Republic of Northern Cyprus.

يُعدّ سيد بصير شعيب من الشخصيات الريادية البارزة، ويتميز بمهاراته القيادية ورويته المستقبلية الفذة، وخبراته الواسعة الممتدة لأكثر من عقدين في عدة قطاعات حيوية، مثل التصنيع والبناء والخدمات المالية والاستثمار. ومن خلال منصبه كعضو منتدب ورئيس تنفيذي للشركة العالمية القابضة وعضو في مجلس إدارتها، اضطلع بدور رئيسي في رحلة تطوّر الشركة لتصبح اليوم الشركة القابضة الأعلى قيمةً في منطقة الشرق الأوسط، وواحدة من أكبر شركات الاستثمار وأسرعها نمواً على مستوى العالم.

منذ توليه قيادة الشركة العالمية القابضة في عام 2019، ساهم سيد بصير شعيب في دفع مسيرة الشركة المتميزة من خلال توجيهاته الاستراتيجية، وتميزه التشغيلي، وقراراته الاستثمارية المبتكرة. وتحت قيادته، حققت الشركة نمواً متسارعاً، وعززت حضورها العالمي، وبنيت محفظة متنوعة تمتد عبر العديد من القطاعات عالية التأثير. وبفضل قدرته على إلهام الفرق ودمج الأعمال والتكيف مع بيئة الأسواق شديدة التعقيد، عزز سيد بصير شعيب مكانة الشركة العالمية القابضة كقوة بارزة في المشهد الاستثماري العالمي. وتقديراً لتمييزه ومهاراته الريادية، أدرجته مجلة فوربس الشرق الأوسط في المرتبة الرابعة ضمن أبرز 100 رئيس تنفيذي لعام 2025، وحلّ في قائمة أبرز قادة الاستدامة لعام 2025 عبر شركات الاستثمار والشركات القابضة.

قبل قيادة الشركة العالمية القابضة، شغل سيد بصير شعيب منصب الرئيس التنفيذي لـ"مجموعة شركات بال" حيث قاد رحلة نمو وتحوّل الشركة وتوسّعها عبر مختلف القطاعات. واطلع بدور أساسي في ريادة مشاريع التبريد المركزي الضخمة، وتعزيز الابتكار في مجال الروبوتات من خلال شركة "بال رويوتكس" وقيادة مبادرات تحلية المياه الرئيسية، وترسيخ مكانة المجموعة الرائدة في حلول البنية التحتية المستدامة.

وإلى جانب قيادة الشركة العالمية القابضة، يشغل سيد بصير شعيب مناصب هامة في العديد من الشركات البارزة، فهو عضو في مجلس إدارة شركة ألفا ظبي القابضة ومجموعة "2 بوينت زيرو" وشركة "إنفيكتوس للاستثمار بي ال سي"، وشركة "لونيت القابضة" وشركة "آر أي كيو" لإعادة التأمين. كما يساهم في النهوض بمجتمع الأعمال من خلال عضويته في مجلس إدارة غرفة تجارة وصناعة أبوظبي، ما يعزز دوره المحوري وتأثيره وإسهاماته في المشهد الاقتصادي بالمنطقة.

واستند سيد بصير شعيب إلى خبراته الرائدة في مجال التنويع الاستراتيجي للاستثمارات، ليقود توسّع الشركة العالمية القابضة في الأسواق الرئيسية عبر الشرق الأوسط وأوروبا وأمريكا الشمالية، مرسخاً مكانتها ضمن أفضل الشركات أداءً في سوق أبوظبي للأوراق المالية.

يحمل سيد بصير شعيب شهادة بكالوريوس في هندسة الكمبيوتر من جامعة الشرق الأدنى في نيقوسيا بجمهورية شمال قبرص التركية.



Mr. Mohammed Nasser Al Shamsi



السيد/ محمد ناصر الشامسي

Mohammed Nasser Al Shamsi was appointed to IHC's Board in April 2020. He is an International Affairs Specialist at the UAE Ministry of Presidential Affairs, where he manages strategic relationships with foreign governments, diplomatic missions, and international institutions.

عُيّن محمد ناصر الشامسي عضواً في مجلس إدارة الشركة العالمية القابضة في أبريل 2020، وهو خبير متمرس في الشؤون الدولية على المستوى الرئاسي لدى وزارة شؤون الرئاسة، وتتمحور مهامه حول إدارة العلاقات الاستراتيجية مع الحكومات والبعثات الدبلوماسية الأجنبية والمؤسسات الدولية.

Mohammed holds a bachelor's degree in business management from the United Arab Emirates University. He began his career in 2010 with Abu Dhabi Police, where he held several roles focused on international relations.

يحمل الشامسي شهادة بكالوريوس في إدارة الأعمال من جامعة الإمارات العربية المتحدة. وقد استهل مسيرته المهنية في عام 2010 لدى شرطة أبوظبي حيث تدرّج عبر العديد من المناصب، وساهم بدور فاعل في مجال العلاقات الدولية.

In addition to his role at IHC, he serves as a Board Member of the Abu Dhabi Stem Cell Centre, Rabdan Petroleum Trading, and TALC Investments, contributing to strategic oversight and business development.

وإلى جانب مهامه في الشركة العالمية القابضة، يشغل الشامسي منصب عضو مجلس إدارة في مركز أبوظبي للخلايا الجذعية، وشركة "ربدان لتجارة البترول"، وشركة "تالك للاستثمارات"، حيث يساهم في الإشراف الاستراتيجي وتطوير الأعمال.